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     40967/9370/2021/SK/BUNZ        Bratislava, 22.11.2021 
        

    

 

 

Z Á P I S N I C A 

 
z pracovného rokovania Komisie pre školstvo a vzdelávanie, konaného dňa 22.11.2021 

prostredníctvom aplikácie zoom 

 

 

PRÍTOMNÍ: Ing. Silvia Švecová, PhD. 

Mgr. Branislav Filipovič, MBA 

Martin Lovich  

Mgr. Darina Timková  

RNDr. Viera Keszeghová 

PhDr. Zuzana Bačiak Masaryková – pripojila sa neskôr 

Ing. Martin Šoka, PhD. – pripojil sa neskôr 

 

NEPRÍTOMNÍ: Mgr. David Kostlán 

    

OSPRAVEDLNENÍ:  

 

PRIZVANÍ: Ing. Iveta Paracková 

  JUDr. Rastislav Velček 

  Ing. Roman Csabay 

  Júlia Červenková 

  Ing. Anton Gábor 

  Ing. Bronislava Hostačná 

  Mgr. Tomáš Čajda 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2022-

2030 – Vstupná správa  

4. Návrh rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

5. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava – Nové Mesto na roky 2022 -2024 

6. Návrh na deviatu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Nové Mesto na rok 2021 

7. Rôzne – aktuálne informácie oddelenia školstva/ŠÚ, informácie o stave investícií do školských budov, 

informácie o žiadostiach (NFP), týkajúcich sa rozšírenia kapacít (Cádrova, Odborárska, Vihorlatská, 

Teplická)  

8. Záver 

 

 

 

Bod 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. Silvia Švecová, PhD.  
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Bod 2:   

Schválenie programu rokovania 

Predsedníčka oboznámila členov komisie s programom zasadnutia a navrhla, aby boli prerokované najskôr body 4 

až 6 a potom bod 3 z dôvodu, že spracovateľ materiálu k bodu 3 nebol ešte pripojený cez zoom. Prítomní členovia 

komisie nemali k programu ani k návrhu predsedníčky pripomienky a prijali uznesenie: 

 

UZNESENIE: Komisia schvaľuje program rokovania bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   5 

ZA:  5 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Bod 3: 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2022-

2030 – Vstupná správa  

Spracovateľ materiálu Ing. A. Gábor uviedol, že platnosť PHRSR BA-NM 2016-20201 sa skončí koncom roka 

2021, preto je potrebné opätovné predĺženie jeho platnosti a následné vypracovanie rozvojového dokumentu na  

nové programové obdobie, ktorý bude vypracovaný podľa novej metodiky. Predložená vstupná správa je 

základným podkladovým materiálom pre rozhodnutie orgánu územnej samosprávy o aktualizácii PHRSR a zároveň 

zadávacím dokumentom pre participatívnu tvorbu PHRSR.  

V diskusii k uvedenému bodu programu členovia komisie uviedli, že vstupná správa je dosť všeobecná 

a navrhovali, aby nová PHRSR bola viac zameraná na konkrétne problémy a fakty, týkajúce sa priamo mestskej 

časti BA-NM.  

Po diskusii komisia prijala uznesenie: 

 

UZNESENIE: Komisia odporúča materiál schváliť bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   7 

ZA:  7 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Bod  4: 

Návrh rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

JUDr. R. Velček v krátkosti oboznámil prítomných s predloženým materiálom, ktorým mestská časť reaguje na 

rokovania MZ, ktoré sa konajú v krízovej situácii prostredníctvom videokonferencie alebo iných prostriedkov 

komunikačnej technológie a reaguje aj na situáciu, keď počas rokovania klesne počet poslancov pod nadpolovičnú 

väčšinu všetkých poslancov. 

Členovia komisie k uvedenému bodu nemali pripomienky a prijali uznesenie: 

 

UZNESENIE: Komisia odporúča materiál schváliť bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   6 

ZA:  6 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Bod 5:  

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2022 -2024 

Ing. I. Paracková v krátkosti oboznámila členov komisie s návrhom programového rozpočtu, ktorý je zostavený 

v rovnakej štruktúre ako predchádzajúci rozpočet a nadväzuje na dosiahnuté výsledky hospodárenia v uplynulých  

rokoch. Vychádza z doteraz známych skutočností a predpokladaných príjmov a výdavkov mestskej časti. Finančné 
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prostriedky na roky 2022-2024 sú naplánované na komplexné zabezpečenie činnosti Miestneho úradu Bratislava – 

Nové Mesto, vrátane rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie mestskej časti.  

V diskusii sa členovia komisie zaujímali o rozpočet, ktorý sa týka škôl v mestskej časti a uviedli, že k celkovému 

rozpočtu sa nemôžu vyjadrovať nakoľko nemali dostatok času na naštudovanie celého materiálu, lebo 

spracovateľka ho poskytla neskoro. Z uvedeného dôvodu navrhovali, aby bol návrh rozpočtu ešte predložený na 

prerokovanie v kluboch a na stretnutí poslancov.  

Po diskusii k bodu programu prijali uznesenie: 

 

UZNESENIE:  Komisia sa zdrží v hlasovaní k návrhu rozpočtu a odporúča predmetný materiál predložiť na 

prerokovanie v kluboch prípadne na spoločnom stretnutí poslancov a klubov. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   6 

ZA:  0 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 6 

   

 

Bod 6: 

Návrh na deviatu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Nové Mesto na rok 2021 

Ing. I. Paracková predstavila spracovaný materiál, ktorý sa týkal presunu rozpočtových prostriedkov v časti BV 

a BP, zvýšenia rozpočtových prostriedkov v časti BV a presunu rozpočtových prostriedkov v časti KV. Členovia 

komisie v diskusii požadovali podrobnejšie vysvetlenie navrhovaných zmien v rozpočte, ktoré sa týkali parkovacej 

politiky, kultúrnych akcií a úpravy už vypracovaných projektových dokumentácií k predkladaniu žiadostí o NFP. 

Po diskusii k uvedenému bodu programu pristúpila komisia k hlasovaniu a prijala uznesenie: 

 

UZNESENIE: Komisia odporúča predložený materiál schváliť bez pripomienok. 

Hlasovanie:  

PRÍTOMNÍ:   5 

ZA:  3 

PROTI:  2 

ZDRŽAL SA: 1 

 

 

Bod 7: 

Rôzne – aktuálne informácie oddelenia školstva/ŠÚ, informácie o stave investícií do školských budov, 

informácie o žiadostiach (NFP), týkajúcich sa rozšírenia kapacít (Cádrova, Odborárska, Vihorlatská, 

Teplická)  

Ing. R. Csabay informoval členov komisie o práci oddelenia školstva, ako aj o príprave nového VZN o spádových 

materských školách, a požiadal členov komisie o súčinnosť pri spracovaní uvedeného VZN, keďže poznajú 

problematiku materských škôl v mestskej časti.  

Mgr. Tomáš Čajda informoval členov komisie o žiadostiach o NFP, týkajúcich sa rozšírenia kapacít na školách 

(Cádrova, Odborárska, Vihorlatská a Teplická). Žiadosti (Odborárska a Teplická) boli podané a ostatné žiadosti sú 

v procese riešenia a dopĺňania. 

 

Bod 8: 

Záver  

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie.  

 

 

 

        Ing. Silvia Švecová, PhD., v. r. 

               predsedníčka  komisie  

 

Zapísala: Mgr. Z. Bunčáková 

V Bratislave 22.11.2021 


